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Z Á P I S N I C A 

 

 

z 30. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 11.08.2022 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:00 hod. 

 

 

Navrhnutý program: 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Návrh 9. zmeny rozpočtu obce Dojč na rok 2022 

4. VZN o určení výšky finančných prostriedkov na prevádzku a mzdy na dieťa/žiaka školy a školského 

zariadenia v obci Dojč 

5. VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení Obce Dojč 

6. VZN Štatút obecných novín „Dojčanské noviny“ 

7. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja na obdobie 2021 – 2027 – kontrola plnenie 

8. Žiadosti o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve Obce Dojč v rámci generálneho pardonu 

9. Rôzne – o predĺženie nájmu bytu vo vlastníctve Obce Dojč, oslavy 100. výročia DHZ, prezentácia 

monografie obce, informácia o jesenných voľbách od samosprávy 

10. Informácia o činnosti starostky 

11. Diskusia 

12. Uznesenia 

13. Záver 

 

 

Prítomní: 

 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci: Beáta Bátorová 

                Katarína Čelústková 

                Pavol Kondrla      

                Marcela Pavlíková 

                Ing. Pavol Zich 

     

Prítomných: 5 poslancov     

Hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: Ing. Katarína Horňáková, Mgr. Zuzana Macková, JUDr. Antónia Mikulíková, Bc. Júlia 

Kozánková 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 
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1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Starostka konštatuje, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zároveň 

predkladá návrh programu 30. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva. 

 

Návrh uznesenia č. 445/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Program 30. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči   

Hlasovanie:  

prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržali sa: 0 

 

2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka navrhuje zapisovateľku p. Klaudiu Habovú a overovateľov: Pavol Zich, Pavol Kondrla 

a návrhovú komisiu: Katarína Čelústková, Marcela Pavlíková 

 

príchod poslankyne  o 18:02 hod. Antónie Mikulíkovej 

prítomných: 6 poslancov 

 

Návrh uznesenia č. 446/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Pavol Zich, Pavol Kondrla – 

overovatelia, návrhovú komisiu v zložení Katarína Čelústková, Marcela Pavlíková  

Hlasovanie:  

prítomných: 6 za: 6 proti: 0 zdržali sa: 0 

 

3. bod programu: Návrh 9. zmeny rozpočtu obce Dojč na rok 2022 

Starostka hovorí, že táto zmena sa berie na vedomie a dáva slovo p. Harnošovej. 

 

príchod poslankýň o 18:04 hod.: Katarína Horňáková, Zuzana Macková  

prítomných: 8 poslancov 

 

Ekonómka upozorňuje, že táto zmena bola realizovaná v júni rozpočtovým opatrením starostky. Bude 

hovoriť skrátene, prechádzali si na porade. Vo výdavkoch oprava verejného osvetlenia z 800,00 € na 3.700,00 

€, znižovali sa prostriedky na údržbu zelene, zvyšovala sa položka školenie, všeobecné služby a bežné 

transfery. Hospodárenie zostáva nezmenené.  

 

10. úprava rozpočtu bola tiež rozpočtovým opatrením starostky, ide iba o presun medzi podpoložkami. 

V príjmoch žiadne zmeny, vo výdavkoch kapitola Ocú položka palivo sa zvýšila z 1.000,00 € na 2.300,00 €, 

školenia z 1.600,00 € na 2.500,00 €, všeobecné služby z 9.500,00 € na14.919,00 €, transfery – zvýšenie 

členského príspevku  z 3.500,00 € na 8.400,00 €, kapitola cestná doprava – zníženie údržby z 28.000,00 € na 

22.166,00 €, kapitola nakladanie s odpadmi položka poplatky zvýšenie z 4.000,00 € na 6.500,00 €, odvody 

0,00 € na 1.460,79 €, kapitola ostatné kultúrne služby – všeobecné služby z 6.800,00  € na 9.000,00 €, to sú 

tie najväčšie položky, ktoré sa realizovali, hovorí ekonómka. Tieto dve úpravy sa berú iba na vedomie.  

 

11. úprava rozpočtu – v príjmoch navýšený výnos z 507.499,99 € na 520.000,00 €, TKO z 40.000,00 € na 
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42.000,00 €, príjem za rozvoj z 0,00 € na 3.000,00 €, dividendy z 2.000,00 € na 4.525,00 €, dobropisy 

z 4.500,00 € na 6000,00 €, vratky z 7.000,00 € na 9.000,00 €, účelovo zvýšené granty – dotácie zo ŠR, 

VUCky, dobrovoľnej požiarnej ochrany, granty a transfery vo výške 469.218,67 €, príjmové operácie 

zníženie o 20.000,00 € (mal sa použiť na rekonštrukciu betónového ihriska) a zvýšenie o 8.335,00 €(splátka 

úveru), príjmy z pozemkov 6.000,00 €. Celkové príjmy vo výške 1.613.700,15 €. Výdavky – kapitola Ocú 

softvér z 5.500,00 € na  6.500,00 €, reprezentačné z 2.100,00 € na  3.100,00 €, konkurzy zvýšenie o 500,00 €, 

všeobecné služby zvýšené z 14.919,00 € na 17.600,00 € (1.400,00 € dotácia na monografiu), odmeny 

mimopracovného pomeru z 5.000,00 € na 15.500,00 €, kapitola požiarna ochrana – dotácia špeciálne stroje, 

materiál a pracovné odevy, celkovo za túto kapitolu zvýšenie z 4.600,00 € na 8.100,00 €. Aktivačná činnosť – 

príspevok z ÚPSVaR z 0,00 € na 2.384,23 €, cestná doprava zvýšenie z 2.000,00 € na 4.800,00 € všeobecný 

materiál, nakladanie s odpadmi – všeobecné služby zníženie z 750,00 € na 0,00 €, ostatné kultúrne služby KD 

energie zvýšenie z 3.000,00 € na 4.500,00 €, všeobecný materiál z 3.000,00 € na 4.000,00 €, náboženské 

služby - energie zvýšenie z 1.400,00 € na 2.000,00 €. Výdavky ZŠ s MŠ sa zvyšujú o 2.955,00 € na 

publikácie, 3.700,00 € na originálne kompetencie (ŠJ chladnička, pracovné odevy, PC, materiál). 

V kapitálových výdavkoch sa znižuje o 20.000,00 € rekonštrukcia a modernizácia ZŠ(išlo o rekonštrukciu 

betónového ihriska), doplnilo sa do finanč. operácii čerpanie rezervného fondu na splátku istiny na sumu 

8.335,00 €. Celkový výdavky vo výške 1.613.218,08 €, prebytok vo výške 482,07 €. 

Ing. Horňáková sa pýta ako je v originálnych kompetenciách zarátaná školská družina? Starostka hovorí, že 

finančná požiadavka od školy nebola podaná. V júni bola podaná žiadosť iba ohľadom úväzku v ŠKD, aby sa 

navýšil nakoľko majú veľa detí prihlásených. Žiadosť o povolenie doplnili aj s počtom detí. Nahlásených je 

46 detí, z toho prvákov a druhákov je 25. Starostka premieta vypracovanú tabuľku, ktorú má rozdelenú podľa 

tried, času a počtu hodín. Z prehľadnej tabuľky vyplýva, že druhý úväzok na 2 hod. denne by mal stačiť. 

Navrhuje, že sa môže odsledovať, či je viac ako 26 detí o 14:45 hod. Plný úväzok je 25 hod. týždenne, čiže 5 

hod. denne. Od 12:45 do 14:45 hod. to sú 2 vyučovacie hodiny, sú tam aj krúžky, nikdy sa neuvažovalo o 

tom, že by sa neotvárala druhá družina. Na stretnutí vo štvrtok ráno požiadala pána riaditeľa, aby doplnil ako 

sú zaradené vychovávateľky do platových tried. Vo štvrtok na obed boli doručené platové tabuľky. 

Absolventka zo strednej školy, bez príplatkov hrubá mzda 761,00 €, cena práce 1.026,96 €, 10 hod. týždenne 

je týždenná mzda 304,40 €. Je to iba kalkulácia, je to už na dohode či by sme vyskúšali túto variantu 

v septembri, ak by bolo potrebné od októbra by sa navýšil úväzok. Riaditeľ školy žiada o slovo, hovorí, že 

počkáme na realitu. Pani Hrubšová hovorí, že ona mala úväzok 0,87 a 40 detí na starosť. Nikto vtedy neriešil 

druhú družinu. Poznamenala,  že p. riaditeľ si tam zamestnáva iba svojich kamarátov. Nastala hlasitá výmena 

názorov medzi p. riaditeľom a p. Hrubšovou. Riaditeľ odchádza. Starostke včera volali rodičia, že chce 

nechať 21 detí na ulici, a že bola pozvaná na stretnutie a neprišla. Dotklo sa jej to, nakoľko o žiadnom 

stretnutí zo ZŠ s MŠ nevedela, nebola od nikoho pozvaná. Pán Vician hovorí, že tam je 31 detí aj o 14,45 h. 

Starostka hovorí, že v roku 2019 prišlo k zmene úväzku. Do roku 2019 bolo 27 hodín týždenne, potom sa 

znížil na 25 hodín. Hovorila s účtovníčkou v škole, že zatiaľ nemajú problém s vyplácaním. Minister financií 

dal úlohu samosprávam, aby vyplatili zamestnancom vo verejnej správe ďalšie odmenu, každý má dostať 

500,00 € najneskôr v novembrovej výplate, robí to 11.000,00 €, robí sa tam vodovodná prípojka, nakoľko 

tam nie je dostatočný tlak vody do kotla, do vodovodných kohútikoch, hydranty nefunkčné, robil sa v areáli 

orez stromov, aby neohrozovali deti. Toto všetko financuje obec. Cez prázdniny bol tábor v ŠKD, neboli sme 

informovaní ako obec o jeho spôsobe realizácie najmä čo sa týka odmeňovania. Z júlových výkazov však 

vyplynulo, že odmeny boli vyplatené z finančných prostriedkov určených na originálne kompetencie (MŠ, 

ŠKD, ŠJ), pričom vopred nebolo dohodnuté uzatvorenie dohôd o vykonaní práce a potrebe navýšenia 

finančných prostriedkov. Keď sme zisťovali, prečo nastal taký nárast, že výrazne prekročili mesačnú 

dvanástinu na mzdy, ani Veselá hovorila, že to je ten tábor. Pani učiteľka Hrnčíriková sa tam pohybovala, 
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mali študentky na dohodu. Prečo sme ako obec nevedeli o týchto dohodách? Riaditeľ si priznal chybu, že 

nedal vedieť. Poslankyňa Horňáková hovorí, že jej dcéra v tej druhej skupine sedí na koberci, že tam nie je 

vôbec miesto. Starostka konštatuje, že ona s priestormi a podmienkami pre ŠKD ani triedy nemá čo robiť, to 

je v kompetencii riaditeľa.   

 

Návrh uznesenia č. 447/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

9. úpravu rozpočtu na rok 2022 rozpočtovým opatrením starostky obce 

 

Návrh uznesenia č. 448/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

10. úpravu rozpočtu na rok 2022 rozpočtovým opatrením starostky obce 

 

Návrh uznesenia č. 449/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje: 

11. zmenu rozpočtu na rok 2022 

Hlasovanie:  

prítomných: 8 za:8  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Starostka informuje, že z RF sa dalo 20.000,00 € na rekonštrukciu športového ihriska, pán Leška spravil 

výkaz a suma bola 65.709,95 € bez DPH, starostke táto suma vyrazila dych. Samotný betón je 31.000,00 € 

bez DPH, je tam zahrnuté všetko aj odvoz odpadu. Nakoniec nepôjdeme do toho konštatuje starostka. Preto 

sa dala splátka istiny z rezervného fondu. V sobotu tam boli deti, ktoré vysypali popolnicu a rozhadzovali to 

po ihrisku. Máme kamerový záznam a je to v štádiu riešenia. 

 

Návrh uznesenia č. 450/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje: 

použitie rezervného fondu v sume 8.335,00 € na splátku úveru.  

Hlasovanie:  

prítomných: 8 za:8  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Starostka hovorí, že v programu sú na rade VZN, ale navrhuje aby sme išli na odsúhlasenie odpredaja 

pozemkov v zmysle generálneho pardonu, nakoľko tu čakajú ľudia na vyjadrenie. Doplnila sa žiadosť od p. 

Harnošovej a Stanislava Harnoša. Generálny pardon bol vyhlásený do 31.7.2022. Žiadosti prišli od p. 

Mášikovej, Dankovej, Včelku, Lauka, Poláka, Marekovej, Habu a Pavúčkovej, Viciána, Ušiaka, Balážovej 

a Peričku – ide o parcelu E v otrubnici, je tam regulačka plynu, starostka hovorí, že by to nechcela predať, 

chcela od p. Peričku odpredaj za 1,00 € ako u Kozánkovcov, aby sa tam urobila cesta, p. Perička s tým 

nesúhlasí, p. Sládek tam bude tiež stavať on predbežne súhlasil s odpredajom, Melišovej, Ušiaka ml., 

Chocholáčka dom po Koprlových – brána posunutá do obecného, Machovej – robí sa jej geometrický plán, 

nemá ho overený na katastri, Harnošovej Marcely – darovaný pozemok po p. Krempovej, je prihrazdený 

a majú tam ovocné stromy, Harnoša Stanislava, Hrubšovej – na základe geometrické plánu, tiež má záujem o 

odkúpenie. Pani Lisická nechce odkúpiť, nakoľko nemá na to finančné prostriedky, p. Vantuch by o tom mal 

záujem. V rámci generálneho pardonu musia ľudia tieto pozemky užívať dlhodobo. Starostka konštatuje, že 

predzáhradky sa nebudú odpredávať.  

P. Konečný hovorí, že keď sa nebudú odpredávať predzáhradky, tak nech sa obec o to stará. Prebieha voľná 
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diskusia v pléne. 

Poslankyňa Macková má doraz, že keď pred domom majú vodovodnú šachtu na obecnom pozemku, či si 

musí tento pozemok odkúpiť? Starostka hovorí, keď sa robia ohlásenia drobnej stavby na osadenie 

vodomernej šachty, obec dáva súhlas aby bola táto stavba vybudovaná na obecnom pozemku. Nie je tam 

podmienka, že musia vlastniť pozemky. Informuje, že pri autobusovej zástavke pri základnej škole BVS 

vyznačila potrubie v 1,20 m, nebolo to správne, preto sa stalo čo stalo. Máme verejné priestranstvá o ktoré sa 

domácnosti nestarajú, obecní ich kosia. Starostka dala návrh, že bude čítať každú žiadosť o odkúpenie 

pozemku a poslanci sa jednohlasne vyjadria či odpredajú alebo nie. Mášikových – áno, Včelka – áno, 

Mareková – áno, Vicianová – áno, Ušia st. – áno, Haba a Pavúčková – áno, Melišová – áno, Ušiak ml. – áno, 

Machová M., Harnoš S a Hrubšová D. - ak bude geometrický pán, Vantuch – nie, Harnšová M. – áno. 

Pán Silvester Rehák si pýta slovo, konštatuje, že cestu si tam nepamätá, mohol tam byť iba keď tak chodník, 

pri Leškových bolo močidlo, na opačnej strane stok. Hovorí, že vyzerá to, že „vlézli“ do obecného, majú tam 

studňu, prečo by to mali odkupovať, ani p. Burián to nechce odkúpiť. Pani Alena Poláková hovorí, že keď 

jeden spravil plot, tak išli všetci podľa neho. Má taký istý problém v Štefanove. Starostka konštatuje, že 

„pred 1989 bolo všetko všetkých“, neboli presné merania, nezapisovali sa do katastra. O odpredaj pozemku 

požiadala MUDr. Brenkus Steinerovej, ktorá si chcela odkúpiť tento obecný pozemok a vtedy si to starostka 

všimla. Ten kto užíva, má predkupné právo. P. Rehák sa pýta či si má pozemok skrátiť? Starostka hovorí, že 

nie, že môžu užívať. Nebudú tlačiť nikoho ku stene. P. Gregor Masaryk má pripomienku, že keď to užívajú 

50 rokov, prečo im to obec nedá za 1,00 €. JUDr. Mikulíková konštatuje, že podľa zákona nemôžeme, 

nedovoľuje nám to zákon o majetku obci. Musí mať znalecký posudok alebo obec vyhlási ako prebytočný 

majetok alebo dražbou, verejnou súťažou, najvyššia ponuka vyhráva. Obec nemôže ani darovať. Sú tam aj 

výnimky, ktoré JUDr. Mikulíková presne cituje zo zákona.  

 

Návrh uznesenia č. 451/2018-2022/UObZ 

ObZ  v Dojči  schvaľuje: 

odpredaj pozemkov vo vlastníctve Obce Dojč v rámci vyhláseného generálneho pardonu a poveruje Obecný 

úrad s uzatvorením kúpnej zmluvy so žiadateľmi: 

žiadateľ parc.č. výmera 

Ján Mášik a Erika Mášiková 305/2 74 

Denis Včelka 151/18 7 

Adriana Mareková 1313/4 136 

Ján Haba, Mária Jeklová a Anna Nemečkayová (každý v podieli 1/3 2518/3  4 

Jana Pavúčková 2518/4 117 

Mgr. Oľga Vicianová 1317/3 40 

Ing. Ján Ušiak a Mgr. Ľubica Ušiaková 320/2 74 

Eva Melišová 324/2 68 

Ján Ušiak a Eleonóra Ušiaková 305/1 74 

Peter Harnoš a Ing. Marcela Harnošová 1270/1 162 

  

Hlasovanie:  

prítomných: 8 za:8  proti:0  zdržali sa: 0 

 

 

Návrh uznesenia č. 452/2018-2022/UObZ 

Obz  v Dojči  berie na vedomie 
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odpredaj obecnej parcely po predložení geometrického plánu Stanislavom Harnošom, Máriou Machovou 

a Dášou Hrubšovou. O predaji za podmienok generálneho pardonu bude rozhodovať Obecné zastupiteľstvo 

v Dojči.  

 

Návrh uznesenia č. 453/2018-2022/UObZ 

Obz  v Dojči  nesúhlasí 

s odpredajom pozemku v zmysle generálneho pardonu Pavlovi Vantuchovi, Elene Dankovej, Antonovi 

Laukovi, Pavlovi Polákovi, Štefanovi Chocholáčkovi, Michaele Balážovej a Ivanovi Peričkovi 

Hlasovanie:  

prítomných: 8 za:8  proti:0  zdržali sa: 0 

 

4. bod programu: VZN o určení výšky finančných prostriedkov na prevádzku a mzdy na dieťa/žiaka 

školy a školského zariadenia v obci Dojč 

Vraciame sa k bodu 4. VZN bolo zverejnené, meníme iba vždy jeden bod ide o čl. 3. Ide o dotáciu na mzdy 

a prevádzku škôl a školských zariadení. Ročná výška dotácie – dieťa materskej školy 2.694,51 €, dieťa 

školského klubu detí 592,20 €, potencionálny stravník v ŠJ 177,66 €. Tieto údaje slúžia na napočítanie 

rozpočtu pre ZŠ s MŠ. Inak všetko ostatné zostáva nezmenené.  

 

Návrh uznesenia č. 454/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení Obce Dojč 

Hlasovanie:  

prítomných: 8 za:8  proti:0  zdržali sa: 0 

 

5. bod programu: VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení Obce 

Dojč 

VZN bolo zverejnené, je ohľadom príspevkov, ktoré platia rodičia. Pani Pavlíková zo škôlky žiadala zvýšenie 

školného od septembra. Teraz platia 18,00 € za mesiac, teraz chcú zvýšiť na 22,00 – 25,00 €. Mesačný 

príspevok pre deti od 3 rokov do 5 rokov z 18,00 € na 22,00 €, pre deti do 3 rokov z 18,00 € na 25,00 €, 

mesačný príspevok v klube z 10,00 € na 14,00 €. Starostka informuje, že stravné náklady na uvarenie jedla sa 

zvýšili, finančné pásma sa zatiaľ nemenia, sú stále z roku 2016, podľa vyjadrenia MŠVVaŠ SR momentálne 

nie je politická vôľa, aby sa zvyšovali. Obed MŠ 0,90 €, prvý stupeň 1,21 €, druhý stupeň 1,30 €. Dávala sa 

ja réžia 0,25 € na dieťa na obed. Desiata MŠ 0,38 €, prvý stupeň 0,52 €. Riaditeľ chcel navýšiť réžiu o 0,10 €, 

do návrhu dala starostka o 0,05 €. 

 

Návrh uznesenia č. 455/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

VZN o určení výšky finančných prostriedkov na prevádzku a mzdy na dieťa/žiaka  školy a školského 

zariadenia v obci Dojč 

Hlasovanie:  

prítomných: 8 za:8  proti:0  zdržali sa: 0 

 

6. bod programu: VZN Štatút obecných novín „Dojčanské noviny“ 

Starostka dáva slovo poslankyni Bátorovej. Pripravila ho, hovorilo sa o tom na školení. Tento štatút bol 

zverejnený, upravuje postavenie, organizačné zásady vydávania periodickej tlače, zloženie redakčnej rady. Je 
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tam článok na ošetrenie urážlivých a  osočivých príspevkov, ktoré môže redakcia odmietnuť zverejniť. 

Rozprávala o pravidlách politickej reklamy, nachystala prílohu. No nakoniec na porade sa dohodli, že by celý 

článok o politickej reklame vynechal a noviny budú apolitické. Do 4.10.2022 zverejniť zoznam 

registrovaných kandidátov, platená dojčanská politická reklama nebude bývať, čl. 8,9,10 a príloha sa tiež 

vypúšťajú. Existujú hlasné trúby, ktoré sledujú či sú noviny neutrálne.  

Pani Poláková poznamenala, že nie je v dojčanských novinách ekonomické okienko, chýba tam rozpočet, 

záverečný účet. Každý občan chce vedieť ako obec hospodári. Prečo tam nemá okienko p. Harnošová ako 

účtovníčka. Konštatuje, že ak má niekto dopyt na zastupiteľstve, zmätie sa to zo stola. Preto aj ľudia nechodia 

na zasadnutia zastupiteľstva. Tiež bola takto 3x zmätená. A prečo sa nehlási v rozhlase celý program 

zastupiteľstva aj s menami žiadateľov, starostka konštatuje, že porušíme tým zákon o ochrane osobných 

údajov a inak sa celý program v obecnom rozhlase hlási, je zverejnený aj na webstránke obce. 

O ekonomických ukazovateľoch hospodárenia sú obyvatelia pravidelne informovaní na zasadnutiach 

obecného zastupiteľstva, záverečný účet aj rozpočet sú zverejnené na webstránke a uznesenia sú 

zverejňované aj v novinách. Nie je problém, aby p. Harnošová informovala o ekonomickej kondícii obce.  

 

Návrh uznesenia č. 456/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

VZN Štatút obecných novín ,,Dojčanské noviny“  

Hlasovanie:  

prítomných: 8 za:8  proti:0  zdržali sa: 0 

 

7. bod programu: Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja na obdobie 2021 – 2027 – 

kontrola plnenie 

Prioritná oblasť 1 (hospodárska) 

1. rozšírenie kanalizácie v obci, (prioritná oblasť environmentálna infraštruktúra) – podaná žiadosť na 

Environmentálny fond o dotáciu a rozšírenie kanalizácie v obci, komunikácia s BVS ohľadne rozšírenia ČOV 

a dobudovanie kanalizácie, ukončené verejné obstarávanie na rozšírenie ČOV a práce na projekte pre územné 

konanie) – v realizácii 

2. aktualizácia pasportu MK, (prioritná oblasť dopravná infraštruktúra) – splnené, zverejnené aj na portáli 

mObec.sk 

3. vybudovanie kamerového systému v obci, (prioritná oblasť technická infraštruktúra) – splnené dobudované 

kamery aj na ceste III./1165 

4. vybudovanie nových svetelných bodov VO, (prioritná oblasť technická infraštruktúra) – splnené 

dobudované v časti Zelnica 

5. vybudovanie TS Otrubnica, (prioritná oblasť technická infraštruktúra) – splnené, kolaudácia 12/2021 

6. rekonštrukcia KD, (prioritná oblasť hospodárska) – splnené čiastočne, vymaľované, umývačka riadu, 

podaná žiadosť na MK SR  

7. dobudovanie budovy Hasičskej zbrojnice, (prioritná oblasť hospodárska) – splnené, kolaudácia 11/2021 

8. rekonštrukcia bývalej budovy Jednoty na OcÚ, (prioritná oblasť hospodárska) – v realizácii, podaný 

projekt na Environmentálny fond a pripravuje sa podanie žiadosti cez Plán obnovy 

Prioritná oblasť 2 (hospodárska) 

1. vybudovanie cyklotrasy, (prioritná oblasť sociálny – cestovný ruch) – v realizácii, územné konanie 

ukončené, rozdelenie projektu na dve etapy, prvá etapa Senica Dojč cez Plán obnovy 

2. propagácia obce, kultúrnych pamiatok v rámci regiónu + udržanie a rozvoj kultúrnych tradícií, (prioritná 

oblasť sociálny – cestovný ruch) – obec vydáva doplnenú monografiu pri príležitosti 630. výročia prvej 
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písomnej zmienky o obci spojenú s verejnou prezentáciou, úloha trvalá, starostka ukazuje na nástenke pár 

ukážok z monografie , 11.9.2022 bude prezentácia a bude sa môcť zakúpiť, strán 450 veľmi veľa fotografii, 

formát asi A4, sú tam úžasné veci, staré dojčanské recepty, mali sme v Dojči významné letisko u Štetinároch,  

históriu obahatili  Pavol Vrablec, Ivana Červenková, Andrej Wsól, Martin Hoferka, Mojmír Benža, 

obyvateľstvo a jeho vývoj aj s aktuálnymi údajmi zo sčítania obyvateľov spracoval kolektív okolo Vladimíra 

Slavíka, analýzu našej dojčianskej reči a chotárnych názvov urobil Andrej Závodný, veľmi nám pomohli 

obyvatelia, ktorí nám priniesli fotografie, príbeh, aj tu sediaci p. Rehák poskytol informácie ohľadom futbalu, 

ozvala sa vnučka p. učitela Švonavu, má kroniku dojčianskej školy napísanú ručne. V súčasnosti 

komunikujeme s grafikom a pripravujú sa texty na korektúry. 

P. Masaryk a Horňáková otázka na cenu, náklady 12,00 – 15,00 € na tlač. Starostka oslovuje podnikateľov na 

príspevok, potom ich logo bude zverejnené v monografii.  

3. revitalizácia interiéru knižnice  a knižného fondu, (prioritná oblasť sociálna - kultúra) – splnené a úloha 

trvalá, priestory knižnice obnovené, doplnený knižničný fond v roku 2021 z dotácie FPU, v roku 2022 

objednané knihy z ďalšej poskytnutej dotácie z FPU na nákup kníh, úloha trvalá 

4. dobudovanie workoutového ihriska, (prioritná oblasť sociálna - šport) – splnené, z dotácie TT SK 

zakúpený 1 cvičebný stroj (bicykel), je už aj osadený 

Prioritná oblasť 3 (environmentálna) 

1. výstavba zberného dvora, (prioritná oblasť environmentálna – odpadové hospodárstvo) – zakúpené 

kontajnery na triedený zber a uložené vo dvore OcÚ, ktorý slúži ako zberný dvor, finančné prostriedky 

získané z Environmentálneho fondu 

2. čistenie potoka a odvodňovacích strúh, (prioritná oblasť environmentálna – ochrana pred povodňami) – 

úloha trvalá, pravidelné čistenie kosením 

 

Návrh uznesenia č. 457/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

plnenie PHSR obce Dojč na roky 2021 -2027 

 

8. bod programu: Žiadosti o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve Obce Dojč v rámci generálneho 

pardonu 

Tento bod programu sa prejednal hneď po bode 3.  

 

9. bod programu: Rôzne – o predĺženie nájmu bytu vo vlastníctve Obce Dojč, oslavy 100. výročia DHZ, 

prezentácia monografie obce, informácia o jesenných voľbách od samosprávy 

Dňa 29.7.2022 prišla žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy od p. Milady Tománkovej. Nie je problém 

s platením, vždy sa predlžuje na 2 roky. 

Ďalšia žiadosť o pridelenie obecného bytu od p. Dominiky Morávkovej. Momentálne nie je voľný byt 

a žiadosť sa berie na vedomie.  

 

Návrh uznesenia č. 458/2018-2022/UObZ 

ObZ  v Dojči  súhlasí: 

S predĺžením nájomnej zmluvy na byt v obecnej bytovke č. súpisné 138 pre Miladu Tománkovú do 

31.10.2024. 

Hlasovanie:  

prítomných: 8 za:8  proti:0  zdržali sa: 0 

 



9 

 

Návrh uznesenia č. 459/2018-2022/UObZ 

ObZ  v Dojči  berie na vedomie: 

Žiadosť o poskytnutie nájomného bytu pre Dominiku Morávkovú. V súčasnosti obec nedisponuje žiadnym 

voľným bytom. 

 

Starostka dáva slovo poslancovi Zichovi ohľadom 100. výročia DHZ. Bude to spoločne s otvorením novej 

hasičskej zbrojnice. O 14:00 hod. slávnostný program na ihrisku pri hasičskej zbrojnice, budú tam ukážky 

zásahov, techniky, penová show pre deti, po skončení bude tanečná zábava, do tanca hrá Čvančaranka. 

Občerstvenie si zabezpečili, bude externé, 2 chlapci z Unína. Všetci sú pozvaní a zároveň predkladajú žiadosť 

o povolenie tanečnej zábavy do 03:00 hod. Pokiaľ by bolo zlé počasie, presunie sa zábava do kultúrneho 

domu.  

 

Návrh uznesenia č. 460/2018-2022/UObZ 

ObZ  v Dojči   

1. súhlasí s poskytnutím kultúrneho domu dňa 28.08.2022 na spoločenské posedenie a tanečnú zábavu 

v prípade nepriaznivého počasia a 

2. povoľuje tanečnú zábavu na ihrisku dňa 28.08.2022 do 03:00 hod. nasledujúceho dňa pri príležitosti osláv 

100. výročia založenia DHZ v Dojči 

Hlasovanie:  

prítomných: 8 za:8  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Starostka informuje, že monografia bude 11.9.2022, s p. Mackovou chystajú scenár. Starostka pozýva na túto 

slávnosť, bude odprezentovaná cez obecný rozhlas. O týždeň 3.9.2022 sa bude konať výstava morčiat 

v kultúrnom dome.  

 

Starostka dáva slovo p. Habovej, aby informovala ohľadom spojených volieb. Hovorí, že boli dnes na školení 

na okrese v Senici. Voľby sa budú konať 29.10.2022 zmena v čase od 7,00 do 20,00 hod. Voliť môže každý 

občan SR a cudzinec, ktorý má trvalý pobyt v obci Dojč a dovŕšil v deň konania volieb 18 rokov veku. 

Cudzinecká polícia nemá už povinnosť nám zasielať zoznamy cudzincov v našej obci. Úrad verejného 

zdravia bude zdielať zoznam ľudí, ktorí sú v karanténe, tam potom bude prebiehať špeciálne volenie. Ešte 

dostaneme presné usmernenie. Kandidátne listiny na starostu a poslancov treba doručiť do 30.8.2022 do 

24:00 hod. zapisovateľka MVK. Oznámenia o delegovaní členov do komisie tiež treba doručiť do 30.8.2022 

do 24:00 hod. Minimálny počet členov komisie je 5, pokiaľ budú nominovaní iba cez politické strany, 

starostka musí vymenovať aj za nezávislých. Do 7.9.2022 musí byť zvolané prvé zasadnutie komisie. 

Kandidáti sa budú nahrávať elektronicky do programu štatistického úradu IVIS a tak isto aj zápisnice. 

Novinka, zápisnice sa nebudú musieť po sčítaní voziť na okres do Senice. Program je dosť zložitý. Obálky aj 

hlasovacie lístky budú rozdelené farebne, modré budú pre VUC a biele pre obec.  

 

Starostka rieši spor p. Komorník a p. Ocelák, riešia sprístupnenie, aby si mohli zatepliť rodinný dom. Nechcú 

dať súhlas. P. Poláková upozornila na p. Holkoviča P. že si robí vjazd. Starostka hovorí, že to nemá povolené 

a pôjde tam štátny dozor. Pani Wiechová poslala žiadosť, starostka ju číta ohľadom priekop. Momentálne 

riešia  s p. Brúsilom úpravu priedomia, chce zahrnúť priekopy. S tým starostka nesúhlasí, podal si žiadosť na 

VUC, na dopravný inšpektorát. Okresný úrad sa vyjadril ak to povolí VUC tak nech si to zahrnie. Doteraz sa 

to nemohlo. Od p. Pavlíka prišlo vyjadrenie, že s tým nesúhlasí. VUC súhlasí, starostka znova zdôrazňuje, že 

sa to zasypať určite nemôže. Pani Polláková hovorí, že si nevieme predstaviť ako to vyzeralo, keď aj ich 
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počas potopy vytopilo. Ľudia naokolo iba fotili iba p. Galbavý a Húska prišiel pomôcť. Preto bojuje za to, 

aby sa tie priekopy nezasypávali, a aby boli vyčistené, lebo ich bude vytápať a aj preto rieši p. Holkoviča. 

Starostka informuje, že zaústenie do potoka nesmie byť. Potom pri dome smútku je prázdny, prídete k parku 

a tam je do polovice kocky voda. Bude všetkých vyzývať, Povodie Moravy má povinnosť čistiť smerom hore 

ku krížu plus Koválovský potok. P. Masaryk Gregor sa dopočul, že v areáli bývalej mäsny je zanesená rúra. 

Koválovský potok je zarastený, je to problém, potom sa voda vracia späť, najhoršie je na tom, že povodie 

majú 1 rýpadlo a 1 JSB a 1 V3S. Starostka konštatuje, že je to neskutočná práca s povodím s Ing. 

Jurkovičom.  

Dookola sa rieši problém p. Masarykovej pri p. Slovákovej. Je tam obecný pozemok medzi Závodnými 

a Slovákovými. P. Slovák tam skončil život, majú tam naňho spomienku, starostka s tým nemá problém. Pre 

p. Masarykovú je to prekážka, podala aj trestné oznámenie. Policajti skonštatovali, že sa neoprávnene 

sťažuje.  

Dňa 10.8.2022 prišla žiadosť od MVDr. Kubíka, starostka túto žiadosť číta. Jedná sa o studňu v parku pod 

Akropolou. Žiada aby sa zastupiteľstvo venovalo tejto téme. P. Gregor Masaryk hovorí, že tá voda je nepitná, 

keď mal šenk, dával si robiť rozbory. COOP Jednota upozornila, že je tam studňa, v pondelok to bude 

starostka riešiť 

 

Návrh uznesenia č. 461/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie informáciu o: 

- Realizačných prácach na autobusových zastávkach 

- Príprave 100. Výročia osláv DHZ 

- Príprave prezentácie monografie obce vydanej pri príležitosti 630. výročia prvej písomnej zmienky 

- Voľbách do samosprávnych orgánov obcí a kraja, ktoré sa budú konať 29.10.2022 

 

10. bod programu: Informácia o činnosti starostky 

Správa o činnosti starostky od 26.6. do 11.8.2022 

- Deň detí – sklamala polícia vôbec neprišla,  

- Vodovodná prípojka do školy – BVS, Ing. Balážová, kontrola v zdravotnom stredisku, 

nekontrolovala hydrant, našla závadu chýba požiarny rebrík s košom, chcela aby sme spravila 

zozadu, nesúhlasí starostka, nakoniec ako sú mužské záchody  

- Kanalizačné poklopy po kontrole BVS – Uličky  

- Odovzdanie staveniska autobusovej zastávky – do konca augusta budú hotové 

- Kontrola váženia odpadu u obyvateľa za prítomnosti spol. Gx, jeden obyvateľ reklamoval váhu 

- Susedský spor Meliš – Kadlečíková, Masaryková - Slováková 

- Štatistické výkazy a zisťovania 

- Povolenie na výrub drevín – Blažeková (orech, ihličnan) 

- Príprava VZN, komunikácia Ing. Kalašová MŠVVaŠ SR (finančné pásma v ŠJ) 

- Práce na monografii – spracovanie textov v súlade s fotografiami, komunikácia s GH 

- Príprava uvedenia monografie do života 

- Stavebné konania: územné konanie Stakoreal – 4 rodinné domy za Miklošovcami, kolaudácia – 

miestnych komunikácii, chodník a Vo IBV u Šimka, 

- VO na PD ČOV v spolupráci s obcou Šajdíkove Humence a Štefanov 

- Príprava žiadosti na Environmentálny fond a Plán obnovy – rekonštrukcia OcÚ 

- Komunikácia s MV SR – komunitné centrum – žiadosť o platbu, predĺženie termínu dokončenia 

stavby (nedá sa tam dovolať) 
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- Účasť na oslavách 630. výročia prvej písomnej zmienky obce Koválov spojená s odovzdaním 

priestranstva pred kostolom( obec dala na kostol 100.000 e)  

 

Návrh uznesenia č. 462/2018-2022/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

správu o činnosti starostky obce od 23.6. do 26.8.2021 

 

11. bod programu: Diskusia 

Poslanec p. Zich sa pýta, či by čistiace auto mohlo upraviť ihriská. Starostka hovorí, ak sa to bude robiť na 

mokro, že sa to iba rozlíči. Na budúci týždeň sa začne s čistením.  

Pani Polláková otázka či bude k voľbám meeting. Začiatkom októbra bude predstavovanie v kultúrnom 

dome. A ešte dotaz, že nie sú všetky zápisnice zverejnené na stránke. A zároveň si prosí kópiu dokumentu z 

Trnavy, čo povolili p. Brúsilovi zasypanie priekopy.  

P. Masaryk sa pýta kedy sa bude robiť chodník pri p. Juralovi. Zamestnanci si začali brať dovolenku, musia 

mať 10 dní v kuse. Pán Rehák či sa bude robiť chodník v celej obci, nevie povedať starostka.  

Pani Chropúvková sa pýta koho je pozemok vedľa p. Gajdošíka, je to tam veľmi zarastené. Vlastníčka je p. 

Kocáková. Pani Polláková konštatuje, že na brehu potoka sú kocky, kto ich bude dávať naspäť, starostka 

odpovedá, že Povodie Moravy, momentálne majú dovolenky, nekomunikujú. Pýtajú sa ešte ohľadom 

veterných elektrárni, či sa to tu plánuje. Či vieme, ako sa likvidujú tieto vrtule, že sa zahrabávajú do zeme. 

V Záhoráku bol článok, že to robí skôr škodu ako úžitok. Starostka vraví, že žiadne kroky my ako obec 

nebudeme robiť. Bola to iba informácia.  

Poslankyňa Pavlíková dotaz ohľadom povolenej hudby, schválilo sa 2x do mesiaca a hudobná produkcia je 

každý piatok, celý mesiac. Starostka povedala, že do budúcna sa bude na to prihliadať.  

 

12. bod programu: Uznesenia 

Uzneseniam všetci porozumeli, nečítajú sa.  

 

13. bod programu: Záver 

Starostka ukončila zastupiteľstvo o 20:52 hod.   

 

Zapisovateľka:                                 Klaudia Habová      .......................................... 

                  

Overovatelia:                                   Ing. Pavol Zich        ........................................... 

                          

                          Pavol Kondrla         ............................................ 

       

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová                 .......................................... 

 


